
RADA GMINY BESTWINA 
43-512 BESTWINA 
ul. Krakowska 111 
 
Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
 

BR.0012.4.2.2021 
 
 

Protokół nr 9 

 
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego Rady 
Gminy Bestwina odbytego w dniu 22października 2021 roku w sali posiedzeń Urzędu 
Gminy w Bestwinie. 
 
Posiedzenie rozpoczęto 22 października 2021roku o godz. 16:00, a zakończono o godz. 
18:15 tego samego dnia.  
 
W chwili rozpoczęcia posiedzenia wzięło udział 9 na 10 radnych Komisji Edukacji, 
Kultury, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego.   
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
2. Zapoznanie się z funkcjonowaniem Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie 

Bestwina. 
3. Sprawy bieżące 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 
Ad. 1  

Otwarcie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 

 

Posiedzenie prowadził przewodniczący Komisji Kultury, Zdrowia i Bezpieczeństwa 
Publicznego Pan Grzegorz Owczarz. 
Przywitał wszystkich radnych, Wójta Gminy Artura Beniowskiego, oraz pozostałych 
uczestników posiedzenia. 

 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność posiedzenia.  
Listy obecności stanowią załącznik do nin. protokołu. 
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Ad. 2 

Zapoznanie się z funkcjonowaniem Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie 
Bestwina. 
 

Komisja została podzielona na cztery etapy. 
 
W OSP Janowicach został przedstawiony temat alarmowania zastępów OSP do działań 
ratowniczo gaśniczych. Został przeprowadzony próbny alarm w celu tematu sposobów 
alarmowania. Ze względu na duży hałas, nie było możliwości nagrywania tej części 
komisji. Prezes OSP Janowice Grzegorz Damek krótko przedstawił informacje o stanie 
organizacyjnym OSP oraz zwrócił uwagę na problem z brakiem pomieszczenia na 
spotykania dzieci i młodych strażaków.  
 
W OSP Bestwina został omówiony temat możliwości finansowania przez Urząd 
Bestwina jednostek OSP. Przewodniczący komisji jednocześnie Komendant Gminny OSP 
Grzegorz Owczarz omówił jak i na co są dzielone środki finansowe UG Bestwina. Prezes  
i Naczelnik OSP Bestwina przedstawili problemy z jakimi się borykają. Między innymi, 
brak środków na utrzymanie budynku, konieczność remontu dachu oraz pomp ujęcia 
wody przy OSP Bestwina. 
 
W OSP Bestwinka przedstawiono radnym sprawy majątkowe czyli własności budynków, 
możliwości ich remontów i przeznaczenie. Naczelnik i wice naczelnik OSP Bestwinka 
wyjaśnili, że strażacy większość remontów wykonują sami. Pan Wójt omówił plany 
termomodernizacji budynku OSP Bestwinka. 
 

W OSP Kaniów radni zobaczyli Gminny Magazyn Przeciwpowodziowy oraz jego 
wyposażenie. Wójt wyjaśnił w jaki sposób zostaje pozyskany sprzęt na wyposażenie 
magazynu oraz jednostek OSP. Na koniec Komendant Gminny OSP Grzegorz Owczarz 
przedstawił prezentację dotyczącą systemów informatycznych oraz aplikację z której 
Strażacy OSP Gminy Bestwina korzystają podczas działań ratowniczo gaśniczych. 
 

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Radny Stanisław Nycz, Radny Sławomir Walczak, Radny Grzegorz Owczarz, Radny Jerzy 
Stanclik, Radny Marek Szymański, Radny Roman Pacyga oraz Radny Radosław Mróz. 
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Ad. 3 
Sprawy bieżące 

W sprawach bieżących Pan Wójt  przypomniał i poprosił o obecność radnych na 
nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Bestwina która odbędzie się 26 października o godzinie 
15.30.  
 
 
 
Ad. 4 
Zakończenie posiedzenia  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Kształtowania Środowiska 
podziękował za udział i zamknął posiedzenie komisji w dniu 22 października2021 roku 
o godzinie 18.30 
Nagranie z przebiegu obrad stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

 

 

Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia 

i Bezpieczeństwa Publicznego 
 

Grzegorz Owczarz 

 

 

 

 


